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Benvolguts anglesencs i anglesenques,

Ens retrobem altra vegada després de les eleccions municipals. Fa uns 
mesos, en la darrera salutació, m’acomiadava animant-vos a participar en 
les eleccions municipals. La crida no va ser massa efectiva vista la baixa 
participació que hi va haver i penso que, començant pel nostre grup i malgrat 
l’espectacular resultat en nombre de regidors, cal una reflexió important 
sobre el desinterès mostrat per més de la meitat del cens electoral d’Anglès.  
L’ajuntament és l’administració més propera al ciutadà i de la qual depenen 
una gran part de les decisions que afecten el dia a dia i és mala notícia 
aquest distanciament. Dit això, les onze persones que les urnes han decidit 
que durant els quatre pròxims anys tenim la responsabilitat de fer progressar 
la vila ens hem posat a treballar. 

Després d’un grapat d’anys, de tràmits, projectes, sorpreses i modificacions 
dels quals se’n podria fer un llibre, ja estan en marxa les obres d’enderroc 
parcial de la nau d’ANTEX al costat de la Burés i d’urbanització de tota la 
zona. Unes obres que suposaran un gran canvi d’imatge per l’entrada Nord 
de la vila, que sumat al canvi radical amb les noves rotondes de les entrades 
Est i Sud, fruit de les obres de la variant, tindrà com a resultat que, principis 
del 2024, Anglès tindrà unes entrades dignes i atractives.

La recollida Porta a Porta està essent un èxit rotund pel que fa als 
percentatges de reciclatge gràcies al civisme i la participació activa de 
tots vosaltres. Per algunes persones no ha estat fàcil, hi ha hagut dies 
amb problemes i desajustos en el servei i encara falten polir detalls que es 
van tractant a mesura que surten incidències o ens arriben suggeriments. 
Malauradament, però, aquest èxit en la implantació i l’elevat índex de 
responsabilitat i participació per part de la gran majoria de gent, es veuen 
enterbolits, en la percepció general de la implantació, per l’actuació de 
persones que de manera vergonyosament voluntària deixen bosses en les 
papereres o al costat dels contenidors de vidre perquè «algú» faci l’esforç 
que haurien de fer elles per recollir-les. Aquesta actitud incívica posa al 
Servei de Neteja Viària entre l’espasa i la paret perquè, si establim un servei 
regular de recollida d’aquestes deixalles faltem al respecte als centenars de 
famílies que diàriament fan l’esforç de separar i treure els cubells quan toca, 
però per l’altra, si les bosses no es recullen amb certa freqüència la imatge 
de l’espai públic es veu deteriorada. Per part de la tècnica mediambiental 
i la Policia Local s’han fet accions de sensibilització quan ha estat possible 
saber l’infractor, i també s’han posat diverses sancions a persones que s’ha 
pogut identificar mentre deixaven les deixalles. Queda feina per fer però 
tant el nombre de bosses com el de punts conflictius va disminuint a poc a 
poc.

La Comissió de Festes ja té pràcticament enllestida la programació de Gales 
i ben aviat trobareu el programa a les vostres bústies. Des d’aquí el meu 
reconeixement a totes les persones que de manera voluntària participen de 
l’organització de les Gales. Sense elles seria impossible tirar-les endavant.

Bon estiu a tothom!.

Jordi Pibernat i Casas, Alcalde d’Anglès
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RESULTAT ELECCIONS MUNICIPALS A ANGLÈS

FEM Anglès - CM: Jordi Pibernat i Casas, Rosa Torns Vila, Esteve TRias 
Caparrós, Neus Moragas Fontané, Jordi Blanquez Berenguer, Neus Ros 
Vicente, Joan Rossell Serramitja, Carla València Padín, Jordi Gamell 
Balagué, Clàudia Pibernat Oller i Albert Roura Ferrer.

ERC - AM: Aina Palarea Marimon i Josep Catanyer Peracaula.

CARTIPÀS MUNICIPAL

El Cartipàs és la distribució per àrees o regidories del govern local. Així, en el Cartipàs s’hi 
defineix cada una de les regidories i quines funcions li corresponen desenvolupar. 

En el ple on es deleguen aquestes funcions també es nomenen les tinences d’alcaldia, que 
son les persones que formen part de la Junta de Govern i que substitueixen a l’alcalde en cas 
d’absència o d’impossibilitat d’exercir el seu càrrec, per l’ordre de nomenament.

Per aquesta legislatura les tinences d’Alcaldiales exerciran la Rosa Torns ( primera tinent 
d’Alcalde) l’Esteve Trias (segon tinent d’Alcalde) i la Neus Moragas ( tercera tinent d’Alcalde).

ESDEVENIMENTS
ESPORTS

NEUS ROS

GESTIÓ I PROMOCIÓ 
DEL TERRITORI

ALBERT TOURA

COMUNICACIÓ
XARXES SOCIALS

JORDI GAMELL

SERVEIS A LES
PERSONES

NEUS MORAGAS

CULTURA
IGUALTAT

CLÀUDIA PIBERNAT

OBRES, SERVEIS
I MANTENIMENTS

JORDI BLANQUEZ

SEG. CIUTADANA
MOBILITAT

ESTEVE TRIAS

URBANISME
PATRIMONI

CARLA VALENCIA

MEDI AMBIENT
AGENDA 2030

ROSA TORNS

ECONOMIA
HISENDA

JOAN ROSSEL

MEDI AMBIENT
AGENDA 2030

ROSA TORNS

ALCALDIA
GOVERN OBERT

EDUCACIÓ

JORDI PIBERNAT
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POSADA EN MARXA DEL PORTA A PORTA A 
ANGLÈS.

Com ja sabeu, el dia 1 d’abril de 2023 l’Ajuntament 
d’Anglès va posar en marxa el sistema de recollida porta 
a porta de residus. Aquest sistema ha suposat uncanvi 
important en la gestió de residus del municipi, i ja s’han 
aconseguit alguns resultats positius.

En els mesos anteriors a la posada en marxa del sistema 
porta a porta, el percentatge de reciclatge d’Anglès era 
del 42%. No obstant això, el mes de març de 2023 el 
percentatge de reciclatge va baixar fins al 26%. Aquesta 
disminució es va deure a molts factors: alguns veïns van 
deixar de reciclar correctament i van començar a tirar 
tots els residus als contenidors però sobretot vam patir 
un augment exagerat del “turisme de deixalles” de tots 
els pobles del voltant que ja feien el porta a porta.

La posada en marxa del sistema porta a porta ha suposat 
un canvi en la manera de separar i reciclar els residus. 
Ara, els veïns han de separar els residus orgànics, els 
envasos, el paper i el cartó, el vidre i els residus generals.

Aquests residus es recullen porta a porta en dies diferents.

El sistema porta a porta ha tingut un impacte positiu en el 
percentatge de reciclatge d’Anglès.

En els primers mesos de funcionament del sistema, 
el percentatge de reciclatge ha augmentat fins al 73%. 
Aquesta és una bona notícia, ja que significa que els veïns 
estan reciclant més i menys residus acaben a l’abocador.

L’Ajuntament d’Anglès també ha treballat per mantenir 
nets els contenidors i papereres.

Això ha estat un repte, pel fet que hi ha hagut alguns casos 
d’incivisme.No obstant això, l’Ajuntament ha aconseguit 
reduir els casos d’incivisme i els contenidors ipapereres 
estan més nets que abans.

El sistema porta a porta és un canvi important per a 
Anglès, però és un canvi positiu. El sistema porta a porta 
ha ajudat a augmentar el percentatge de reciclatge i ha 
contribuït a mantenir els contenidors i papereres netes.

L’Ajuntament d’Anglès està compromès a continuar 
treballant per millorar la gestió de residus del municipi, i 
el sistema porta a porta és una part important d’aquest 
compromís.
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PUNT DE RECÀRREGA

RECOLLIDA D’OLIS

A causa del fet que l’empresa que ens gestiona els 
contenidors d’Oli domèstic,No ens pot assegurar la 
gestió correcta, es retiraran de la via pública.

Es podrà portar l’Oli domèstic per reciclar a la 
minideixellaria que tenim , el 1 e i 3 e dimecres de 
cada mes, a la plaça dels Palillos. També es pot 
portar a la deixalleria 

Aprofitem per recordar, que si es va a la deixalleria 
un mínim de 5 cops a l’any, s’obté un descompte 
del 15% en l’impost d’escombraries.

El pròxim dia 15 d’agost, entrarà en funcionament 
el punt de recàrrega per a cotxes elèctrics que hi 
ha a la zona esportiva per a qualsevol usuari.

VIGILÀNCIA AMBIENTAL

Aquest estiu, entre el 7 de juliol i finals de setembre, a 
l’espai natural protegit Xarxa Natura 2000 “Riberes del 
Baix Ter” entre Anglès i Girona es comptarà amb tres 
vigilants ambientals en zones d’altra freqüentació.

Aquest és el segon any de la iniciativa impulsada pel 
Departament d’Acció Climàtica i Agenda Rural i la 
Diputació de Girona que l’any passat es va iniciar com a 
prova pilot amb un vigilant al Ter, també durant aquesta 
època de major concentració de persones.

La vigilància serà present, en els municipis on hi ha 
més freqüentació: Anglès, Sant Julià del LLor i Bonmatí, 
Bescanó, Salt i Girona.

El dispositiu de vigilants ambientals es porta a terme amb 
una doble finalitat:

- Posar personal sobre el terreny per donar informació 
de qualitat als visitants dels espais naturals.

- Realitzar una recollida de dades exhaustiva, amb 
enquestes als visitants.

La tasca del vigilant és informar sobre com comportar-se 
per no perjudicar les espècies que hi viuen; endur-se les 
deixalles, estar en silenci, lligar el gos i/o no fer foc.

En aquest espai protegit s’hi troben espècies de gran 
interès faunístic, algunes d’elles amenaçades, com poden 
ser la llúdriga, el teixó, el bernat pescaire o el blauet, i 
també hàbitats d’interès com el bosc de ribera.

L’objectiu és aconseguir una gestió de l’espai encarada a 
compatibilitzar la seva conservació amb poder-los gaudir 
i visitar.

GALES D’ANGLÈS

Ja tenim les Gales 2023 a tocar, la 
comissió de festes ens està preparant 
una programacióper totes les edats 
(correfoc, concerts al Canyo, correcabres, 
espectacles infantils, gimcana

d’entitats, gegants, inflables a la piscina, 
concert i ball amb orquestra Metropol, focs 
artificials) i moltes altres activitats d’entitats 
del nostre poble que faran que durant 4 
dies no tingueu temps per l’avorriment! E

n unes setmanes rebreu el programa amb 
tota la programació.

Estigueu molt atents a les xarxes socials 
ontindreu moltes novetats.

Ens veiem del 31 d’agost al 4 de setembre

#Canyaalcanyo
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Estimats veïns i veïnes,

Des de la candidatura de Fem Anglès, volem expressar el nostre més sincer 
agraïment per la confiança que ens heu dipositat a les urnes en les recents 
eleccions municipals. La vostra resposta ha estat clara i contundent, amb la 
qual hem guanyat 11 dels 13 regidors enfront de les altres 2 candidatures, 
ens omple d’alegria i ens motiva a continuar treballant amb totes les nostres 
forces.

Aquesta victòria rotunda ens impulsa a seguir endavant amb entusiasme 
i dedicació, per dur a terme les més de 100 propostes que vam presentar 
durant la campanya electoral. El nostre objectiu prioritari és complir amb 
les vostres expectatives i ser fidels representants dels vostres interessos i 
necessitats a l’Ajuntament.

Ens comprometem a treballar amb transparència, responsabilitat i proximitat 
amb la ciutadania, per construir un municipi on cadascun de vosaltres se 
senti orgullós de pertànyer-hi. Units com a comunitat, podem aconseguir grans fites i fer d’Anglès un lloc encara millor 
per viure.

Estem convençuts que podem fer d’Anglès un poble millor per a tothom. Tenim un equip de persones qualificades i 
compromeses amb el poble i estem determinats a fer realitat el nostre projecte de poble.

Ja estem treballant  en el nostre programa de govern i us mantindrem informats dels nostres progressos.

Un cop més, volem agrair-vos la vostra confiança i suport. Estem emocionats per aquesta oportunitat de servir a la 
nostra estimada localitat i treballarem incansablement per complir amb les vostres expectatives.

Gràcies per fer realitat aquest somni

Amb carinyo i compromís,

La candidatura de Fem Anglès
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Benvolguts/-des,

Des  d’Esquerra  Republicana  de  Catalunya-Acord  Municipal  d’Anglès  volem agrair  la

confiança dipositada en nosaltres en les passades eleccions municipals, celebrades el

diumenge 28 de maig. Gràcies als vostres dos-cents onze vots, hem aconseguit que dos

regidors  de  la  nostra  formació  política  entrin  a  formar  part  del  consell  legislatiu

municipal. Malauradament, el nostre grup polític no ha aconseguit el suport necessari

per  formar  govern i,  per  tant,  liderarà  la  oposició  a  Fem Anglès.  El  nostre  grup  es

compromet a fer una oposició constructiva, sense deixar de fiscalitzar les accions de

l’ajuntament. I, al mateix temps, treballarem per dur a terme les iniciatives del nostre

programa  electoral  amb  la  finalitat  de  millorar  la  vida  de  tots  els  anglesencs  i

anglesenques.

En base a aquestes afirmacions, en el ple ordinari que es celebrarà el proper 25 de juliol,

el nostre grup polític presentarà dues mocions. La primera moció instarà a l’ajuntament

d’Anglès a crear un refugi climàtic per protegir a la ciutadania d’Anglès de les creixents

onades de calor. Amb l’objectiu de pal·liar les condicions climàtiques extremes dels més

menuts, també proposarem a l’ajuntament que instal·li ventiladors a l’escola Pompeu

Fabra. Per últim, dins d’aquesta mateixa moció, també demanarem a l’ajuntament que

obrir el pati de l’escola publicar per tal d’habilitar un espai on els joves i els nens puguin

entrar i fer esport. D’aquesta manera, esperem que tots es nens i nenes puguin gaudir

de les vacances estivals fent esport.

La segona moció que el grup d’ERC ha estat motivada pels recents actes vandàlics que

han tingut lloc al pavelló esportiu municipal i que han afectat els veïns i veïnes del barri

del Cuc, així com per les nombroses crítiques que els usuaris de la piscina municipal ens

han  fet  arribar.  Davant  d’aquests  fets  lamentables,  el  nostre  grup  polític  ha  decidit

presentar una moció per tal de millorar la seguretat i la convivència dins i fora de les

instal·lacions esportives municipals. Així mateix,  dins d’aquesta segona moció,  també

demanarem que es millorin les instal·lacions i el servei del pavelló esportiu municipal,

particularment  els  de  la  piscina  interior  i  exterior.  En  particular,  demanarem  la

construcció d’uns banys i uns vestidors per la piscina exterior, la contractació de més

personal per a la piscina i l’obertura del bar del pavelló esportiu municipal.

Esperem  que  la  nostra  manera  de  fer  política  satisfaci  a  la  ciutadania  d’Anglès,  i

particularment  a totes les  persones que ens varen votar.  Volem treballar  amb i  per

vosaltres. Volem que els anglesencs i anglesenques estigui contents i orgullosos de viure

a Anglès. Per aquesta raó, us animem a fer-nos arribar tots els vostres dubtes, queixes i

problemes per tal que els puguem presentar a l’ajuntament i, en la mesura que ens sigui

possible,  donar-los  una  solució.  Creiem  fermament  en  la  intel·ligència  i  el  treball

col·lectius. Per això, us demanem el vostre suport i la vostra col·laboració. Només entre

tots, serà possible re-impulsar Anglès.

Des d’Esquerra Republicana de Catalunya,  us saludem ben cordialment i  us reiterem

una altra vegada el nostre agraïment per la confiança dipositada en la nostra formació

política. 

Atentament,

Ja som  regidors! 
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VIU L’ESTIU A LA BAUXELL!

Aquests darrers mesos de primavera hem tingut la biblioteca 
molt florida. Per una banda, hem format part del projecte 
«Biblioteques amb DO» de les biblioteques de Catalunya per 
acostar la cultura del vi a les biblioteques, i això ens ha dut 
a realitzar les activitats de «Vinèfils: el vi a la gran pantalla», 
un menú molt cinèfil maridat amb vins de la D.O Empordà, 
el cinefòrum dedicat a les vinyes, el club de lectura amb 
l’autor Ramon Solsona i la seva novel·la ambientada al 
Priorat i la sortida al celler Brugarol (amb els Amics de la 
Biblioteca Joaquim Bauxell). 

L’altre florida, l’hem gaudit amb les herbes de la ratafia, 
les quals hem pogut veure i olorar al vestíbul, amb les 
fotografies de la farmacèutica Anna Selga, l’aparador de 
llibres especialitzats i la sortida etnobotànica per conèixer 
i recollir les herbes necessàries per fer la ratafia de la 
biblioteca i compartir saviesa ratafiaire amb persones com 
la Montserrat Martorell.

Ens han visitat els grups escolars que faltaven de les escoles 
Pompeu Fabra, Fedac i Sant Jordi de Bonmatí, així com el 
grup de gent gran del centre de dia «El Molí de Cuc»,  hem 
acollit les sessions de memòria, de patchwork, de conversa 
en català i de formació del CAP d’Anglès i per suposat, no 
han faltat les presentacions de llibres, aquest  trimestre 
de tres autors molt anglesencs: Cesc Cornet, Josep Turon i 
Miquel Borrell. 

I finalment, ha arribat la calor i a la biblioteca (i fora d’ella) 
continuen passant moltes coses! Hem programat un seguit 
d’activitats i propostes lectores que de ben segur us atrapen. 

Per a venir en família us proposem les sessions de jocs de 
taula, les de cinema, les hores del conte o els tallers i pels 
adults el cinefòrum. A part de les activitats programades, 
pels que ja saben llegir tenim dues propostes lectores, 
una centrada en la figura del llop creada pel Servei de 
Biblioteques i un carnet de viatge lector de la Fundació 
Jaume Bofill. Una pila de lectures que us esperen per a ser 
llegides i viscudes!

Us convidem que passeu per la biblioteca i passegeu per 
entremig de les prestatgeries, o accediu al catàleg Atena 
des de casa per cercar que tenim a la biblioteca i saber si 
està disponible o no, demanar llibres d’altres biblioteques 
o fer ús dels serveis virtuals com la BiblioDigital que inclou 
llibres, revistes, audiollibres i cinema. Segur que trobeu el 
vostre i si no, pregunteu-nos!

Per últim, us animem a participar al repte lector (obert 
a totes les edats) per omplir el perfil del poble d’Anglès, 
que tenim dibuixat al vestíbul, ple de gomets amb les 
lectures que aneu fent aquest estiu. Arribarem a les 100 
lectures, o potser més i tot? 

Ens podeu trobar totes les tardes de 16-20h, els 
dimecres pel matí de 9-13h i els dimarts de 10 a 13h 
fent bibliopiscina a la piscina municipal.

Recordeu que podeu comunicar-vos amb la biblioteca 
de manera presencial, per telèfon o correu electrònic. 
I que per estar al dia de totes les activitats i notícies 
relacionades amb la biblioteca tenim un canal de difusió 
a WhatsApp i una pàgina a Facebook.

Moltes gràcies, a tots els que formeu la gran família de la 
Biblioteca Joaquim Bauxell!

       
Laia, Maribel ,Conxi  i Manal
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EL POMPEU APRÈN EN XARXA 

L’escola Pompeu Fabra d’Anglès té com a prioritat dins del seu Projecte 
Educatiu potenciar que l’alumnat conegui i participi en les activitats que 
promouen les entitats culturals, esportives i de lleure de l’entorn. 

Aquest treball en xarxa és primordial perquè els infants sentin que formen 
part de la comunitat.

Tot seguit podeu veure algunes de les activitats d’aquest últim trimestre:

Hem participat en el Torneig de bàsquet d’en Josep Bosch. On hem passat 
un matí fantàstic en companyia de centres de l’entorn i de les famílies.

II Fira Matemàtica. El 12 de maig vam fer la Fira Matemàtica. Més de 60 
activitats per estimular el pensament matemàtic i passar una bona estona. 
Ens hi van ajudar a dur-la a terme els alumnes de l’Institut Rafael Campalans.
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Hem participat en el programa 
Let’s Clean Up 2023. 

Ha consistit en la recollida de 
deixalles del nostre entorn amb la 
col·laboració de les famílies. Hem 
recollit 63 Kg. 

A la fotografia es pot veure el 
procés de classificació.

Els alumnes de 6è de l’escola 
Aurora (Lluçanes) han dut a terme 
el seu viatge de Fi de Curs que ha 
consistit en fer la Ruta del Ter. 

Els hi hem obert les portes de 
l’escola per a poder fer nit al 
nostre gimnàs. Contents d’establir 
vincles. 

Els alumnes de 2n hem anat al 
Centre de Dia. Allà ens hem 
convertit en japonesos per recitar 
els nostres haikus i representar el 
ball japonès Ena Bushi. 

L’1 de juny les secretaries i 
secretaris, delegades i delegats 
de Cicle Superior van participar 
en el Consell d’infants Municipal. 

Allà van portar els vots de les 
seves aules i el seu particular. 

Gràcies al Floricel, hem pogut 
gaudir i aprendre moltes coses 
d’una Cobla de Sardanes.
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POTENCIEM L’AUTONOMIA

Cada dia treballem amb l’objectiu de millorar la qualitat de 
vida i el benestar de les persones grans que assisteixen 
al nostre centre.

La missió principal és potenciar al màxim l’autonomia 
de les persones grans i tenir una mirada de millora de 
les capacitats, per ajudar a conscienciar que encara 
hi ha moltes coses que poden fer i decidir de manera 
autònoma, per tant, són ells qui gestionen la seva vida i 
el seu projecte vital. 

Per poder fer això, procurem treballar a partir de les 
preferències, dels desitjos, de la biografia personal de 
cadascú, construint un projecte de vida. 

En aquells casos que la persona, per algun tipus de 
deteriorament cognitiu o no pot decidir per ella mateixa, 
ens servim de la mateixa observació dels professionals 
del centre per saber quines són aquelles activitats que 
li generen benestar, i de la família, que coneix bé la seva 
vida i ens pot guiar sobre quines activitats poden agradar 
més.

Per la dinàmica del mateix centre, al llarg de l’any es 
poden modificar horaris o alguna activitat concreta en 
funció dels interessos de les persones que hi assisteixen 
i de l’avaluació continuada dels tallers.

Les activitats es realitzen durant tota la jornada. L’objectiu 
principal és que tinguin significat, resultin agradables i 
afavoreixin el benestar emocional de les persones.

Les activitats poden ser d’estimulació cognitiva, afectiva 
i/o motora. Per tant, el treball que es fa es basa en 
diferents activitats de psico-estimulació adaptades a les 
valoracions, gustos, desitjos i capacitats. En cada presa 
de decisió hi ha l’oportunitat de noves propostes. 

Les activitats i materials que s’utilitzen són adequats per 
la seva edat. S’integren el passat i els costums de les 
persones amb propostes noves, temes d’actualitat i nous 
desitjos. Poden escollir participar o no, i oferint tot un 
ventall d’activitats variades. S’escapen de la uniformitat, 
no es mantenen horaris rígids i, per tant, s’intenta que no 
totes les persones facin el mateix a la mateixa hora.

Sempre s’informa dels beneficis de l’activitat i s’expliquen 
els avantatges que suposa fer-la. Com a resultat, es tracta 
de sintonitzar motivacions i interessos.  
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SEXUALITAT I CÀNCER                                                                           

El diagnòstic d’una malaltia oncològica i el seu tractament 
tenen un efecte, com a mínim, desestabilitzador en la 
vida sexual dels individus, i en molts casos suposen la 
llavor d’una disfunció sexual futura. Amb l’objectiu de 
contribuir a esmorteir l’impacte de la malaltia en aquesta 
faceta vital de les persones la Fundació Oncolliga Girona 
ha posat en marxa aquest any un nou servei de sexualitat 
clínica oncològica dirigit a les persones afectades de 
càncer i les seves parelles. El nou servei pretén fer un 
abordatge de la sexualitat des de les etapes inicials del 
procés, amb un assessorament preventiu personalitzat, 
i oferir acompanyament per resoldre les disfuncions que 
puguin sorgir en aquest àmbit com a conseqüència del 
diagnòstic o el tractament.

Aquest nou programa se suma a l’ampli catàleg de serveis 
assistencials que ofereix l’entitat per millorar el benestar 
i la qualitat de vida dels malalts oncològics. Alguns d’ells, 
com el suport psicològic o la fisioteràpia a domicili, amb 
una llarga trajectòria, i d’altres, com l’estètica oncològica 
o l’assessorament en nutrició, que han nascut més 
recentment amb l’objectiu de cobrir necessitats que 
s’han anat detectant.

El nou programa consta d’un màxim de sis sessions 
d’entre tres quarts d’hora i una hora de durada a càrrec 
de la doctora Raquel Tulleuda, metgessa, sexòloga i 
divulgadora amb més de vint anys d’experiència. “El 
diagnòstic d’un càncer i el seu tractament comporten 
canvis físics i psicològics en la resposta sexual que sovint 
són difícils de gestionar, per això amb el nou servei 
pretenem canalitzar la necessitat dels i les pacients 
oncològics d’adquirir recursos per mantenir el seu 
benestar sexual durant i després del càncer”, ha explicat 
Tulleuda. Aquest abordatge inclou, segons Tulleuda, “des 
dels aspectes orgànics, com canvis hormonals o cicatrius 
postquirúgiques, fins als psicològics, com l’alteració de 
la imatge corporal, i els relacionals, com l’impacte del 
diagnòstic en la parella”.

Un projecte pioner

El nou servei forma part d’un projecte pilot amb el qual, 
en col·laboració amb la Unitat Funcional de Ginecologia 
Oncològica de Girona, es pretén omplir un buit existent 
abordant la sexualitat dels i les pacients oncològics de 
manera efectiva i transversal.

Segons dades del CanGir*, cada any es diagnostiquen 
al voltant de 4.000 casos de càncer a les comarques 
gironines, dels quals la meitat corresponen al càncer 
colorectal, el de pulmó, el de mama i el de pròstata. 
Aquests últims sovint tenen un impacte encara més 
accentuat en la resposta sexual dels i les pacients.

“Lamentablement en l’actualitat no hi ha directrius 
clíniques que orientin als sanitaris per cobrir aquesta 
necessitat social i a cada centre s’acaba fent allò que 
bonament es pot en funció de l’empatia i la capacitat dels 
professionals i dels equips”, ha explicat Paqui Badosa, 
presidenta de la Fundació Oncolliga Girona, que afegeix 
que el nou servei vol donar resposta “a una demanda 
silent que ja no podem ignorar durant més temps”.

*CanGir és una publicació de la Unitat d’Epidemiologia i 
Registre de Càncer de l’Institut Català d’Oncologia (ICO) 
de Girona i del Pla Director d’Oncologia del Departament 
de Salut
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FLORICEL

Aquest passat 18 de juny vam celebrar el 69è Aplec de 
la Sardana.

Al matí vam poder gaudir de les puntaires del Remei 
d’Anglès. Com fa una colla d’anys ens mostren les seves 
puntes gens fàcils de fer, tot i que elles diuen que són 
senzilles.

Tot l’Agrupament Escolta i Guia Sant Miquel, ens va 
acompanyar durant una bona estona. Van poder xalar de 
l’exhibició de la colla Mans Amigues de Cassà de la Selva. 
Van quedar admirats de les filigranes que tot ballant 
la sardana. Després van participar a ballar la sardana 
Fadrinalla i entre tots vam poder fer una rotllana que va 
emplenar tot el voltant de la plaça. Feia molt de temps 
que al matí no la podíem aconseguir.

La colla Mans Amigues fa fer una sardana de lluïment, 
una de punts lliures i una tercera que van ballar barrejats 
entre nosaltres. Tot un luxe! Un queda bocabadat mirant 
amb quina facilitat es mouen i les variacions que fan.

Les escoles d’Anglès, Pompeu Fabra i FEDAC, van fer uns 
murals durant el curs que després ens van fer arribar 
sobre el seu treball dels compositors i la sardana. L’escola 
Juncadella de la Cellera de Ter també ens va fer arribar 
un escrit on els nens i nenes explicaven com s’ho havien 
passat el dia que van anar-hi els músics de cobla per 
mostrar els instruments i explicar la seva història.

Moltes gràcies a totes aquestes col·laboracions, 
enguany, la sessió del matí va ser molt més lluïda i més 
concorreguda. Volem agrair a tots aquesta participació, 
ens va fer molta il.lusió veure més persones i veure tanta 
mainada. Esperem que el proper

any continuem amb aquest treball conjunt. A la tarda es va 
estrenar una sardana molt bonica, Mel Queta, composta 
per Josep Antoni López dedicada a dues persones de la 
Junta de Floricel, en Melcior Sala i l’Enriqueta Vila. Els 
seus fills els van voler fer aquest regal sorpresa en motiu 
dels seus 50 anys de casats. Per molts anys, Enriqueta i 
Melcior!

Després vam donar el premi Floricel Rosa d’Or a dues 
persones, la Montserrat Muñoz i al seu espòs Enric 
Capdevila, de Barcelona. Van venir a recollir el guardó 
després d’haver conduït tota la nit per tornar de l’Aplec 
Internacional de Cultura Popular a Àustria. Dues 
persones encantadores i molt properes en el tracte. Els 
van acompanyar altres persones guardonades en els 
anys anteriors i per una bona representació de la seva 
colla Maig. L’alcalde en Jordi Pibernat i el president de 
l’Agrupació Sardanista de les Comarques Gironines, en 
Jordi Gallegos, ens van dirigir unes paraules. Volem agrair 
la seva presència a totes aquestes persones.

L’assistència a la sessió de la tarda fou més elevada que 
l’any anterior, ens féu molta il·lusió constatar aquesta 
major afluència. Esperem mantenir-la i a poder ser 
augmentar-la al 70è aplec, l’any vinent.

També volem fer un agraïment molt gran a totes les 
empreses i comerços que any rere any ens ajuden a 
pagar les despeses. Tot i els temps complicats que vivim 
econòmicament, ens van donant el seu suport, del tot 
imprescindible, sense aquesta ajuda no es podria fer.

El passat dia 7 de juliol, vam iniciar les ballades dels 
divendres d’aquest mes, amb la Cobla Principal de 
Banyoles, que ens va oferir un bonic repertori de sardanes, 
de set tirades, amb una bona assistència de públic, que 
esperem que continuï en les dues audicions dels dies 14 
i 21 d’aquest mes de juliol, amb les cobles Rossinyolets i 
Vila de la Jonquera respectivament.

Ens agradaria molt augmentar el nombre de socis per tal 
de continuar amb totes les activitats .Us encoratgem a 
fer-vos socis. Es paga una quota de 18 euros l’any.

Bon estiu !
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Adherits a la X edició de la Campanya europea, el 
Consell Local de la República, l’Agrupament Escolta 
i Guia Sant Miquel, la societat de pescadors- SPEAC 
i l’Ajuntament d’Anglès  vam ajuntar esforços per 
recollir residus de l’entorn fluvial.

“De la mateixa manera que la biodiversitat és 
necessària per a la supervivència del planeta, també 
la diversitat lingüística és un valor que cal preservar”          

Carme Junyent

Ens preocupa el medi ambient i ens preocupa el futur 
de la llengua. És qüestió d’actuar en conseqüència. 
Hem d’aconseguir molts canvis de comportament. 
Tenim una responsabilitat. Fer que el planeta tingui 
futur depèn de nosaltres. Fer que la llengua tingui 
futur depèn de nosaltres, no ens ho resoldrà ningú.

Si ens importa el futur del planeta i és per això 
que actuem per salvar la biodiversitat, també hem 
d’actuar per salvar les llengües. Començant per la 
que tenim més a la vora, el català. 

El català, la llengua pròpia del país, el futur de la qual 
és a les nostres mans. Ens ho hem d’exigir, com a 
societat conscient que no vol perdre la llengua. I si 
no la volem perdre, hem d’assumir que cal actuar. 
Encara que percentualment els catalans siguem molt 
menys, hem de tenir clar que aquesta és la feina que 
hem de fer els catalanoparlants, inevitablement, és 
fer del català la llengua de convivència.

VORA TER NET III 
EDICIÓ

DISSABTE 6 DE 
MAIG DE 2023
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L’AEiG Sant Miquel tanquem el darrer trimestre del 
curs 2022-2023 amb moltes victòries! Treballem per 
l’autonomia i iniciativa dels infants, perquè tinguin esperit 
crític i se’ls despertin les ganes de millorar el poble i el seu 
entorn, i aquest curs podem dir que ho hem aconseguit 
perquè tots els projectes d’unitat han estat un èxit:

Els llops i daines van organitzar una llegida de contes per 
Sant Jordi i van repartir una macedònia boníssima!

Els ràngers i noies guies van aconseguir reunir al poble 
més de 50 infants de diferents caus i van organitzar unes 
macro olimpíades amb escuts, una RingsLeague, unes 
bitlles catalanes i molts altres jocs.

Els pioners i caravel·les han ajudat als Amics de Santa 
Bàrbara a recuperar la taula que trobem a mig camí de la 
muntanya i van preparar unes activitats xulíssimes per tot 
l’agrupament durant el cap de setmana de l’aplec.

Els TRUC els heu pogut veure a la parada de Sant Jordi 
venent roses i han pogut acomiadar el seu pas com a 
infants al cau amb una setmana autogestionada xulíssima 
i una graduació.

I no només hem fet projectes, durant les vacances de 
Setmana Santa els rings i els pics es van fer un empatx 
de Guilleries! Els pics van fer 10 ermites i més de 
60 km en tres dies! I els rings van resseguir el territori 
d’en Serrallonga i van fer el cim de Sant Miquel de les 
Formigues i Santa Bàrbara!

Hem fet vincle amb altres entitats del poble: hem 
organitzat jocs de cucanya amb els Amics de Santa 
Bàrbara per celebrar l’aplec, hem ballat sardanes amb 
el grup sardanista Floricel durant l’aplec de la sardana i 
hem netejat els espais naturals del poble juntament amb 
la Societat de pescadors i el Consell per la República!

Els caps hem acabat el curs fent la revisió final al refugi de 
Can Galan, tot pujant al Bassegoda. Hem passat un cap 
de setmana revisant el curs, debatent sobre la pedagogia 
i el paper de les associacions al poble i al món i sobretot 
preparant els campaments conjunts.  

I és que si un correfoc no pot acabar sense traca final, 
un curs del cau no pot acabar sense els campaments! Ja 
ho tenim tot molt encarrilat per passar una setmana tot 
l’agrupament al mig de la muntanya! I ja us avisem que 
seran uns campaments ESPECTACULARS!!!

I estigueu atents perquè aviat obrirem inscripcions! 

Si voleu ser caps, apuntar-vos al cau, interessar-vos 
per què fem o treure una mica el cap i potser donar 
un cop de mà amb alguna cosa, envieu-nos un correu 
a aeigsantmiquel@cauangles.cat. Us respondrem de 
seguida i us esperem amb els braços oberts!
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de les paraules buides a l’acció i a la confrontació per 
aconseguir l’objectiu independentista.

Després del fracàs del diàleg amb Espanya, cal que la 
ciutadania prengui les regnes i torni a la confrontació 
i a l’embat: Via Fora! Tothom al carrer per defensar les 
nostres llibertats i la independència de Catalunya!

LES QUATRE COLUMNES

La Columna Llibertat, iniciarà el seu camí des de la Ciutat 
de la Justícia. Aquesta elecció de localització simbolitza el 
rebuig al poder i la imposició de la justícia espanyola a 
Catalunya.

La Columna Llengua, centrada en la llengua i la 
cultura. Sortirà de l’Escola Proa al barri de la Bordeta 
de Barcelona amb l’objectiu de preservar i promoure la 
llengua i la cultura catalanes. 

La Columna País, reclama una major qualitat de 
vida. S’iniciarà precisament al barri de Sants, a la plaça 
dels Països Catalans. Aquesta columna denunciarà la 
maltractada infraestructura i l’infrafinançament per part 
de l’Estat espanyol.

La Columna Sobirania, es centra en la independència 
econòmica. Sortirà de la plaça del Doctor Letamendi, on 
hi ha la delegació de l’Agència espanyola d’Administració 
Tributària per posar de manifest l’espoli fiscal que pateix 
Catalunya per part d’Espanya. Aquesta marxa també 
defensarà, entre altres, la independència econòmica, la 
terra i la pagesia. 

Encara no sabem a quina de les columnes haurem 
d’anar però ja informarem quan arribi el moment.

Ja hem rebut els lots de samarretes. Com cada 
any les podeu comprar al local que tenim al Carrer 
Nord, 33. Serà obert tots els dilluns de 6 a 7 de 
la tarda. A finals d’agost obrirem més dies. Preu 
del lot 15€

Diumenge 10 de setembre hi haurà la tradicional 
Marxa de Torxes.

Ja podeu reservar places a l’autocar de la diada 
per baixar a Barcelona al preu de 12€  -  Truqueu 
per reservar al 690 13 36 84.

ANGLÈS PER LA INDEPENDÈNCIA 

L’11 de Setembre quatre columnes de manifestants 
convergiran a la plaça del Primer d’Octubre (antiga plaça 
d’Espanya).Aquestes sortiran de quatre “punts simbòlics” 
diferents de la ciutat de Barcelona: Ciutat de la Justícia, 
Escola Proa, Estació de Sants i Hisenda. Aquests punts 
són enclavaments de denúncia i reivindicació dels 
drets i les llibertats perdudes a causa del colonialisme 
espanyol, i representen els valors fonamentals que tindrà 
la República Catalana: Llibertat, Llengua, País i Sobirania. 

Dolors Feliu ha dit que aquesta manifestació interpel·larà 
de forma directa Europa –com mostren els colors 
blau i groc de la samarreta de la Diada–, aprofitant la 
presidència espanyola del Consell d’Europa volem alçar 
la veu per fer arribar a Europa que Catalunya és una 
nació no reconeguda i reprimida dins l’Estat espanyol, 
i que lluitem en pau, amb eines democràtiques, i 
demanant respecte als drets fonamentals i els tractats 
internacionals per aconseguir el dret a l’autodeterminació 
i a la independència.L’històric Via Fora!, que va servir als 
nostres avantpassats com a crida per sortir al carrer 
a lluitar per les llibertats, i ens ha de servir també ara 
per a una crida a la mobilització i la lluita amb les eines 
democràtiques, que són la nostra fortalesa.

Quim Forn, membre de la Junta d’Òmnium Cultural, ha dit 
que “és imprescindible que totes les organitzacions que 
treballen en diferents fronts perquè aquest país sigui lliure 
hi siguin el pròxim 11 de Setembre”. En aquest sentit, ha 
fet una crida a la mobilització: “les urnes demostren que 
hi ha cada vegada més independentistes desencantats i 
decebuts, però als carrers no en pot faltar ni un.”

Teresa Vallverdú, membre del Govern del Consell de la 
República, ha volgut deixar clar que l’11 de Setembre 
ha de ser sempre “un altaveu per demostrar que el 
moviment està viu, activat, i que res no s’ha acabat”. 
Ha destacat que el Consell sempre està a favor de 
trobades transversals que busquin espais d’unitat i que la 
mobilització de la Diada ha de servir també per fer valdre 
la lluita i les victòries des de l’exili.

La manifestació de l’11 de Setembre reitera el compromís 
de Catalunya amb la independència i la defensa dels 
seus valors fonamentals. Reclamem més responsabilitat 
política en tractar el conflicte català, deixar de banda el 
tractament “d’assumpte intern” i demanar una postura 
clara per fer front a la repressió política, judicial i 
lingüística de l’Estat espanyol.  És el moment de passar 
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Hola! Una salutació des de Càritas Anglès.

Aquest any l’hem començat amb uns quants canvis que 
us volem explicar. Com ja sabeu, totes les entitats tenim 
juntes, comissions, assemblees per organitzar i tirar 
endavant la feina que duem a terme. En el nostre cas, 
hem fet renovacions a la Junta. La Ma Rosa Gubern que 
ha estat presidenta durant 5 anys fa un passet al costat i 
continua com a sots-presidenta, i en Jordi Boada, deixa la 
tresoreria.  Des d’aquí MOLTÍSSIMES GRÀCIES a tots dos 
per la feina feta, la dedicació i per continuar treballant per 
la gent d’Anglès des d’una altra posició. L’Esteve Callís és 
ara el nou tresorer (gràcies Esteve per entomar el repte!) 
i jo, Marta Roca, la nova Presidenta. 

Quan la Ma Rosa em va demanar si volia substituir-la 
(ella mateixa us confessarà que ja n’estava una mica 
cansada després de tants anys), el primer pensament va 
ser: Mare meva! Noooo, quines ganes d’enredar-se! Però 
després d’anar-hi pensant, vaig arribar a la conclusió que 
a tots ens arriba el moment “d’arremangar-nos” i assumir 
responsabilitats per les quals en podem sentir més o 
menys preparats.  

Vaig començar a col·laborar com a voluntària el 2018 
donant classes de català, coneixent gent i involucrant-
me en diferents tasques de Càritas, a Anglès i també a 
Bonmatí, on visc. Em fa feliç pensar que, com a voluntària 
de Càritas, puc contribuir, ni que sigui amb el meu petit 

granet de sorra, a donar una mica d’escalf i suport a 
gent que es troba en situacions complicades o que s’ha 
vist empesa a marxar del seu país i buscar-se la vida en 
un altre lloc. Com tants catalans hem hagut de fer en 
diferents moments! Només una dada: el cens de catalans 
residents a l’estranger no ha deixat de créixer des de la 
crisi del 2009. Fa un parell d’anys, al 2021, la xifra era 
de 340,000! 

Cap de nosaltres ha escollit on néixer. Alguns hem tingut 
l’oportunitat de triar on viure. D’altres s’han vist empesos 
per les circumstàncies, la feina, la crisi, els fills,... El que sí 
està clar és que tots volem estar bé allà a on vivim, ens hi 
volem sentir còmodes. Volem sentir-nos a casa.

Si Anglès és casa vostra i voleu estar-hi bé i que tothom 
s’hi trobi bé, us convido a que vingueu i compartiu les 
nostres tasques. Potser sabeu cosir, o fer manualitats. 
Potser us agrada parlar en català. O us agrada jugar amb 
la mainada i acompanyar-la en el seu aprenentatge. Potser 
us agradaria ajudar a repartir aliments. Potser teniu unes 
hores a la setmana, o unes hores al mes. Tenim molts 
projectes promoguts i tirats endavant per gent voluntària, 
dedicada i amb un gran cor. Segur que també hi podeu 
trobar el vostre lloc i sentir-vos-hi còmodes i orgulloses de 
col·laborar per fer un poble i una societat més justa. 

Com veieu, hi ha moltes possibilitats i maneres de 
col·laborar. Només heu de fer com jo vaig fer un dia. 
Treure-us la mandra i la vergonya de sobre i preguntar: 
que puc fer alguna cosa? Des de Càritas, us rebrem amb 
els braços oberts.  Molt bon estiu a tots. Us esperem!

Marta Roca. Voluntària (i ara també Presidenta) de 
Càritas Anglès, angles@caritasgirona.cat
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AMICS DE SANTA BÀRBARA

Josep Parramon, ermità a títol pòstum

El passat mes de maig va tenir lloc l’Aplec de Santa Bàrbara. Els actes van ser els habituals d’aquests darrers anys. 
Cal destacar la cerimònia de proclamació de l’ermità que aquest any va tenir una significació i unes característiques 
diferents de les que havia tingut fins ara. 

En efecte, el títol d’ermità es va concedir a títol pòstum a Josep Parramon i Fauchs, traspassat dos mesos abans. Les 
seves filles, Ester i Judit, i els seus nets van rebre les claus de l’ermita de mans de Josep Boix, l’ermità de la temporada 
2022-2023. Els Amics de Santa Bàrbara hem volgut recordar i homenatjar d’aquesta manera un bon amic, que com tots 
els que ostenten aquesta distinció, va participar en la reconstrucció de l’ermita i, fins els darrers dies de la seva vida, en 
les tasques de manteniment i conservació d’aquest nostre patrimoni cultural. 

El seu net, Biel  Pujol, va dirigir unes paraules al públic assistent en nom de la família:  “En Josep era un home de poques 
paraules i molt cor; de Susqueda, tímid, presumit i molt de bosc. Bolets i muntanyes, solitud i albades. De tots els 
paisatges que formaven part de la vida de l’avi, possiblement Santa Bàrbara tenia preeminència. És la nostra muntanya. 
Hi havia pujat moltes vegades per ajudar en la seva reconstrucció i era part dels amics. 

Estem segurs que custodiarà les claus de la millor manera que sabia fer: discretament, però amb diligència i orgull i, 
de passada, els que no podem parar d’enyorar-lo quan pugem a l’ermita el sentirem una mica més a prop i sabrem que 
estarà pendent d’obrir-nos la porta”.
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    CLUB  ESPORTIU ANGLÈS       

Benvolguts Srs/es,

Ha passat un any, el temps no s'atura però nosaltres tampoc. Ens plau tornar a comentar-vos com 
ha anat la temporada 2022-23 del futbol amateur i sobretot com l'hem acabat: molts ja sabreu 
que no ha sigut gaire agradable per tots els que estem en aquest club centenari.

Primer de tot, deixeu que us digui que quan hagi sortit aquest butlletí, que molt amablement ens 
publica l'Ajuntament d'Anglès ,  no sabem si serem al club o no, ja que el passat 13 de juny 2023 
vam engegar el procés electoral. 

Vam escollir el 13 de juliol 2023 com el dia de les Eleccions 2023 al Club Esportiu Anglès, per 
escollir una nova Junta Directiva, que será l'encarregada  de dirigir el club durant els propers  6 
anys. 

Ens agradaría que es presentessin canditats que estiguin disposats a treballar i sacrificar-se  (i 
sabem de què parlem) desinteressadament per aquest gran club, per on han passat grans 
presidents, juntes , entrenadors,  jugadors, utillers i moltes generacions , avis i pares...  que han 
fet gran aquest club centenari , que ha sigut pal de paller a les comarques gironines. Sabem que 
tothom té coses a fer i que cada vegada la vida és més dificil. Veurem què  passa....

Finalment comentarem el desenllaç que hem tingut aquest final de temporada 22-23: hem baixat 
de categoría. Ens hi hem esforçat molt, però quan per Nadal vam entrar  en aquest espiral, ja va 
ser massa tard i no vam poder sortir-ne. Sabíem que aquest any era especial, que baixaven els 4 
últims, però  no vam tenir temps de reaccionar. Naturalment tots hem patit una forta patacada: la 
junta directiva , socis , entrenadors , jugadors, col·laboradors.... 

Peró aixó serà una cosa temporal, ens mantindrem ferms davant la situació, i ja estem treballant 
per poder revertir-la. L'any que ve, si Déu vol, intentarem tornar a 3ª catalana , tant de bo que 
quan ens tornem a trobar us pugui donar la noticia de l'ascens. Tenim entrenador , ajudant 
d'entrenador i jugadors joves nous molt implicats que juntament amb els veterans, intentarem fer 
una bona campanya.

Continuem amb el Bonmatí CF: el conveni d'afiliació 2023-24 que vam suscriure l'any passat, per 
la bona predisposicó i entessa per part dels dos clubs.  

Finalment, com sempre , donar les gràcies a la nostra masa social, per la seva col·laboració, 
felicitar al Sr. Alcalde i Regidors per la seva reelecció al front de l'Ajuntament d'Anglès, Diputació 
de Girona, i a tots els  nostres col·laboradors que actualment ens ajuden a tirar endavant. 

Gràcies, com sempre i que tingueu un bon estiu...

Antoni Vega i Berenguer                  
President interí - CEA

Anglès,  7 de juliol del 2023
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Vàrem participar de forma 
molt activa, en la VORA 
TER NET III EDICIO, dintre 
de LA SETMANA 
EUROPEA DE PREVENCIO 
DE RESIDUS, la nostre 
participació va ser obrir 
pas pel Rissec,  anant 
recollint tota la brossa i 
deixalles que hi havia. 

El mes de Febrer vàrem 
participar en SEGONA 
DIADA ASSANGE, 
convidats per el Consell 
Local de la República, i 
participant en l´acte 
reivindicatiu que es va 
organitzar. 

Dissabte 1 de Juliol, al mati trobada infantil de 
pesca, a les basses del Golf Girona, els mes petits 
varen gaudir d’allò mes, acompanyats per Pares 
avis i amics. Membres de SPEAC fan de monitors 
als menys experimentats i novells que es volen 
iniciar a la pesca o passar un mati diferent. 

Diumenge 2 de Juliol, concurs sènior 
de pesca i arrosada popular a la 
bures amb la presencia de les 
càmeres de TV LA SELVA, cobrint 
l´esdeveniment SPEAC. 

“LA SOCIETAT DE PESCADORS ENTRA AMB FORÇA AL MUNICIPI D´ANGLÈS”
Amb aquesta frase, començava el reportatge de TV La Selva que va cobrir els actes principals de 
la nostra diada, del nostre patró Sant Pere.

Aquesta es la nostre idea, la de incorporar-nos activament al poble i de treballar juntament amb 
altres entitats i amb el comerç local, no podem arribar a tots però estem intentant involucrar en 
el nostre projecte quan a mes entitats i comerços locals millor.

Hem pres part en reunions  tant telemàtiques com físiques, del consorci del Ter, principalment en 
el Pla d´usos recreatius del Ter, la nostre posició es important, som la societat riberenca mes 
important del Baix Ter, tenim al nostre càrrec el Vedat TE15, el que anomenem popularment el 
¨Coto¨ del Pasteral, La Cellera i Anglès.

Vàrem editar flayers  parlant de les meravelles del nostre vedat, inclouen als restauradors i hostalers de la zona, ens 
consta que aquest flayers han arribat a molts clubs de pesca de mosca d´arreu d´Europa.

ACTES DE LA DIADA DE SANT PERE, 1 i 2 de JULIOL DE 2023

Un dinar popular que va aplegar pescadors amics, simpatitzants i col·laboradors un total de 80 comensals que van 
assaborir l´arrossada preparada amb molt de “carinyo” per el tresorer de l’entitat Josep Manel Vila,  amb productes 
locals o comprats en el comerç local i verdures km 0 . L´any que ve , HO TORNAREM A FER !!!!!

Ens trobareu a les xarxes, Facebook SPEAC 2023, Instagram @speac2023  . e-mail SPEAC2023@GMAIL.COM
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CLUB WATERPOLO ANGLÈS

Ja tornem a ser al final d´una altra temporada, és el 
moment d´obrir l´àlbum dels records i mirar endarrere.

L´equip absolut ha fet una gran temporada i la seva 
posició és al capdavant del grup.

Els cadets e infantils després de molt entrenament, 
constància i responsabilitat, el seu progrés ha estat 
brillant, inclús alguns jugadors han fet les proves de tria 
per la selecció gironina.

L´equip femení, ha aconseguit donar-se a conèixer a tot 
Catalunya, allà on anem ens feliciten per com un club 
petit, ha estat capaç de formar un equip de fèmines.
Enhorabona noies!, el projecte de principi de temporada 
s´ha fet realitat.

Alevins, els nostres petitons, l´esforç que està fent aquest 
equip, està donan resultat.

No ens cansem de dir que tot això es gràcies als 
nostres jugadors/es que s´esforcen cada dia en en uns 
entrenaments exigents i necessaris, als seus pares i 
familiars per estar disponibles sempre i acompanyar-nos 
en tot moment i per descomptat als nostres tècnics, que 
potencien l´autonomia i l´autoestima, uns valors d´equip 
que saven transmetre a tots els jugadors/es.

En aquest moment tenim en marxa el Casal d´estiu, amb 
moltes activitats: sortides, jocs, acampades, sense deixar 
de costat la natació i el waterpolo.

Que passeu un bon estiu, ens veiem al Setembre !!!!
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CLUB BÀSQUET ANGLÈS

Hem finalitzat la temporada 2022/23 i podem dir que 
ha estat una temporada plena d’èxits en un club on es 
prioritzen els valors per sobre dels resultats.

Aquest èxit ha estat gràcies a l’esforç, sacrifici i com 
no al treball en equip, fonamental  per aconseguir 
objectius.

Volem agrair la constància de tots els nostres jugadors 
i jugadores per seguir entrenant i millorant cada dia, 
com també la gran participació i col·laboració dels 
pares i mares en tots els esdeveniments que hem 
anat organitzant durant tota la temporada com el “7è 
Memorial Josep Bosch”.

Després de 3 anys de no poder organitzar el Memorial 
d’en Josep Bosch degut a la pandèmia i totes les 
restriccions que aquesta ens va portar, aquest any si 
que l’hem pogut preparar entre tots, escoles, mestres, 
alumnes, pares, mares, àrbitres, taules, entrenadors, 
veterans , junta del club bàsquet Anglès i com no podia 
ser de cap altre manera, ho hem petat !!!!!!

En aquesta 7ena edició, hi varen participar més 
de 150 alumnes de les escoles de: Pompeu Fabra 
d’Anglès, Fedac d’Anglès, Juncadella de La Cellera de 
Ter i La Vall d’Osor.

Volem agrair la tasca dels i les mestres per tal 
d’organitzar els equips i fer d’entrenadors/es en un 
dia tan especial en record d’un company com va ser 
en Josep Bosch.

Amb tants èxits a nivell col·lectiu només  podíem 
celebrar-ho amb un gran sopar a la fresca. Que no 
hagués estat possible sense les nostres cheff’s
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Aquesta temporada hem pogut participar en tres 
categories federades com 

L’escola de bàsquet:

Aran, Jaskirat, Leonel, Illià, Martí, Daljodh, Roger 
S., Pau, Roger P., Tajman, Oriol, Daniel. Entrenador 
Manel Quintana.

L’equip Pre-mini

Oriol, Alex, Jan, Nora, Jordi, Nina, Antonio, Ricardo, 
Julio, Biel, Hugo. Entrenador: Marcel Bartrina

L’equip Pre-infantil

Pau, Edgar, Ekampreet, Iris, Roger, Pol, Eric, Carme, 
Verónica, Nazar, Akshat. Entrenador: Sergi Franco

Esperem l’any vinent tenir un equip més, per això ja 
estem preparant la temporada vinent i estem molt 
engrescats en tornar-ho a petar.

Convidem a tots els nens i nenes d’entre 6 i 12 
anys que vulguin participar en les jornades de 
portes obertes de manera gratuïta els dies 6,11, 
i 13 de setembre  de 17:30 a 20:00 al pavelló 
municipal d’Anglès per tal de provar l’esport del 
bàsquet.

Us esperem a tots el 6 de setembre i us desitjem un 
bon estiu a tothom amb molta salut i alegria.

 Club bàsquet Anglès
 Juliol 2023
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PENYA BARCELONISTA

Hola, anglesencs. El passat 8 de juliol vam organitzar el 
primer torneig de 12 hores de futbol sala amb format kings 
lliga, la competició que Gerard Piqué i Ibai Llanos han 
popularitzat recentment.

Aquest format segueix les normes del futbol normal però, 
per donar més emoció, inclou algunes novetats: cada equip 
disposa d’una targeta sorpresa amb algun benefici (penal, 
exclusió d’un jugador rival, etc.) que pot utilitzar al llarg del 
partit o la inclusió d’un dau, que es tira durant el temps 
reglamentari i, en funció del número que toca, juguen més 
o menys jugadors (per exemple, si toca el número dos, cada 
equip ha d’escollir dos jugadors per jugar).

I no podem estar més contents del resultat. Durant tot el dia 
les grades van estar plenes i l’ambient va ser immillorable. 
A més, es van veure partits molt emocionants i amb bon 
joc. Els guanyadors del torneig van ser els Iaies F.C, que van 
guanyar per penals als Ricardinhos. I pel que fa als premis 
individuals, tots van anar a parar a mans d’anglesencs: el 
premi al màxim golejador se’l va emportar en Bilal Boubes, 
el premi al porter menys golejat va ser per en Peixico i el 
trofeu al jugador més veterà va ser per en Toni Gómez..

Molt agraïts a tots els que us vau acostar pel pavelló durant 
el torneig i a tots els que hi van col·laborar, especialment 
l’ajuntament que ens va posar totes les facilitats perquè el 
torneig fos un èxit. Que tingueu un bon estiu!
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TORNEN ELS GEGANTS?

Doncs aquesta és la idea i el propòsit que ens hem fet 
des de la Colla de Geganters i Grallers d’Anglès. Després 
d’una aturada de més de tres anys, amb una pandèmia 
pel mig, ens hem proposat que en Miquel i la Remei tornin 
a ballar i fer gaudir els anglesencs i anglesenques. Si més 
no, els veurem ballar el dissabte de Gales al Canyo, just 
l’endemà que els gegants hagin fet 27 anys. 

Ens agradaria que aquest acte servís com un rebateig, 
l’inici d’una nova etapa, potser no tant activa com fa 
uns anys, quan els gegants es feien un fart de voltar 
per Catalunya, però si que ens hem proposat que siguin 
presents a les festes de la vila: Gales, el Remei i la fira de 
Sant Antoni.  

També ens hem proposat de ser més actius en el 
teixit associatiu d’Anglès, interactuant amb les altres 
entitats, clubs esportius... Creiem fermament que 
Anglès té un potencial social molt més gran del que ens 
pensem i que entre tots, podem sumar per fer-lo créixer. 
 
Som conscients que ha estat una aturada llarga, 
massa llarga, i que la situació que ens ha tocat viure 
els darrers anys no ajuda, però creiem fermament que 
els Gegants d’Anglès no s’han de quedar per sempre a 

l’entrada del Museu de la Burés, sinó que el seu lloc és 
als carrers i places, ballant i fent embadalir la mainada (i 
no tant petits). 

La colla, com sempre, és un lloc obert a tothom, i segur que 
tothom hi tindrà el seu espai o el seu paper. Ja sigui com a 
portadors i portadores, vigilant els gegants mentre ballen, 
amb els capgrossos, amb els músics... tothom és benvingut! 
 
Per part nostra, des de fa unes setmanes estem fent 
assajos els dimecres a les vuit del vespre davant el Vapor 
de la Burés, així que si, ni que sigui per veure’ls, passeu 
una estona, proveu a fer-los ballar (creieu-nos, un cop 
sota els gegants, el pes desapareix per convertir-se en 
rauxa!), o simplement, fem-la petar explicant anècdotes 
i coneixent més del món geganter. I si teniu ganes de fer 
colla, tenim les Gales a tocar!

Si voleu estar al dia del que anem fent, seguiu-nos a 
les xarxes socials i contacteu amb nosaltres... estarem 
encantats d’explicar-vos el que calgui, ensenyar-vos el 
nostre local de Can Cendra i, per què no, de donar-vos la 
benvinguda a la Colla de Geganters i Grallers d’Anglès! 
 
Ens veiem per Gales!
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21 d'octubre 2023
D i v e r s o s  a c t e s  d e  c e l e b r a c i ó  

 D i n a r  

C o n c e r t  a m b  l a

a f o r a m e n t  l i m i t a t                                    a c t e s  o b e r t s  a  t o t h o m

Guardeu-vos el dia!
 


